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 Protokół nr 108/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 17 kwietnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Przyjęcie protokołu nr: 104/2013. 
2. Zapoznanie się z opiniami związków zawodowych w sprawie: 
- zmiany siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół 
wchodzących w jego skład, 
-  zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 29 listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w 
Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład. 
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczyciela do 

zastępowania dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach podczas jego 
nieobecności. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru 
końcowego inwestycji „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów 
pomocy społecznej  za rok 2012 dla Powiatu Nowomiejskiego.  

6. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców Radomna w sprawie kontynuacji budowy drogi 
1333N Nowe Miasto Lubawskie – Iława przez miejscowość Radomno.  

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 103/2013, 
104/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                          
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr ………………… na odcinku 
……………………………..” 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że przygotowane zostały dwie propozycje dotyczące 
przebudowy dróg. Pierwsza propozycja to przebudowa drogi Nowe Miasto Lubawskie – 
Mroczno na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny, dla której jest już przygotowana 
dokumentacja. Wyjaśnił, że jest to droga o największej wypadkowości w powiecie. Dodał, że 
jest ona porównywana z drogą krajową Nr 15 jeżeli chodzi o wypadkowość. Nadmienił, że 
dokumentacja jest wykonana na odcinek 10 km /według kosztorysu przygotowanego przez 
firmę wykonawczą koszt wykonania inwestycji wyniósłby 13 mln 800 tys. zł/. Pan Kłosowski 
wyjaśnił, że powyższy kosztorys został przekształcony przez ZDP. Dodał, że zakres robót 
wyglądałby następująco: podwójnie ułożona masa, poszerzenie drogi do 6 m /tak było w 
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dokumentacji pierwotnej/ aktualnie szerokość drogi wynosi 5,5 m,  wykonanie chodnika na 
ul. Lidzbarskiej, wykonanie przepustów, zamontowanie poręczy energochłonnych oraz 
ustawienie znaków. Wyjaśnił, że kosztorys wykonany przez ZDP, zgodnie z obowiązującymi 
aktualnie cenami na rynku przedstawiałby się następująco /dotyczy to drogi o długości         
4,100 km/:  
- I wersja – ok. 3 mln 400 tys zł /poszerzenie drogi do 6m, masa 2x 4cm plus wyrównanie/ 
- II wersja – ok. 2 mln 790 tys. zł /bez poszerzenia drogi,  masa 2x 4cm/ 
- III wersja – ok. 3 mln 100 tys. zł / poszerzenie drogi do 6m,  masa 2x 3cm/ 
- IV wersja – ok. 2 mln 490 tys. zł /bez poszerzenia drogi,  masa 2x 3cm/. 
Pan Kłosowski poinformował, że druga propozycja inwestycji to dokończenie drogi Iława – 
Radomno – Nowe Miasto Lubawskie. Kosztorys remontu w/w drogi przedstawia się 
następująco: 
- I wersja  na odcinku od Chrośla na koniec Radomna do skrzyżowania dróg na Jamielnik i na 
Iławę o długości 4,03 km – koszt inwestycji ok. 1 mln 784 tys. zł /masa 2x 3cm, wykonanie 
poboczy oraz przepustów, ustawienie lampy błyskowej przy szkole w Radomnie, przełożenie 
chodników i zatoki autobusowej w miejscowości Radomno /, 
- II wersja to wydłużenie przebudowy drogi o 800 m tj. wykonanie inwestycji na odcinku 
4,805 km od granicy powiatu do miejscowości Chrośle– koszt inwestycji                              
ok. 1 mln 995 tys. zł. /masa 2x 3cm/. Dodał, że dróg wymagających przebudowy jest więcej, 
są to jedynie propozycje przygotowane dla radnych Rady Powiatu. Wyjaśnił, że w/w drogi 
mają szansę uzyskać dofinansowanie w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych. 
Pani Trzaskalska zapytała co z drogą Świniarc – Zwiniarz. 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że czeka na decyzję środowiskową,  a następnie ogłoszony zostanie 
przetarg na realizację powyższego zadania. Wykonanie inwestycji najprawdopodobniej 
nastąpi w okresie sierpień – wrzesień lub wrzesień – październik, ponieważ we 
wcześniejszym okresie ZDP nie będzie posiadał wystarczających środków finansowych.  
Pan Kłosowski poinformował, że w ciągu kilku dni zostaną zakończone remonty cząstkowe 
zaplanowanych dróg. Dodał, że na początku maja będzie musiał zapłacić 190 tys. zł za 
wykonanie powyższych remontów. Nadmienił, że w poprzednich latach ZDP w miesiącu 
maju posiadał na koncie środki finansowe w wysokości 200 tys. zł.  – 250 tys. zł. Wyjaśnił, że 
w chwili obecnej na rachunku bankowym nie posiada żadnych środków finansowych. Porosił 
panią Skarbnik z zwiększenie transzy środków finansowych na utrzymanie jednostki, w tym 
na opłacenie bieżących faktur. 
Pani Skarbnik potwierdziła, że ZDP znajduje się w trudnej sytuacji finansowej. Dodała, że w 
pierwszej kolejności muszą być zapłacone faktury związane z budową szkoły w Kurzętniku. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że zarówno w tym roku jak i przyszłym będzie trzeba się 
zastanowić czy zrealizujemy jakąkolwiek inwestycję, ponieważ sytuacja finansowa powiatu 
zależy w dużej mierze od sprzedaży mienia. Dodał, że uważa iż ze względów ekonomicznych 
powiatu należałoby przygotować się do inwestycji, która jest najtańsza tj. kontynuacja 
przebudowy drogi powiatowej Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie. Nadmienił, że w 
przyszłości można by przystąpić do projektów wspólnych, ponadregionalnych, w które 
wpisuje się droga Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – 
Gwiździny. 
Pan Kłosowski zasugerował, że można by zorganizować spotkanie z gminami dotyczące 
partycypacji w kosztach przebudowy dróg na terenie poszczególnych gmin.  
Pani Starosta stwierdziła, że należałoby przygotować dokumentację dla dwóch dróg. 
Przychyliła się do propozycji pana Kłosowskiego dotyczącej spotkania z wójtami. 
Pan Kłosowski stwierdził, że chciałby żeby Zarząd wskazał jedna drogę, ponieważ 
przygotowanie dokumentacji dla dwóch dróg wiąże się z dodatkowymi kosztami. 
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Pani Trzaskalska stwierdziła, że rozsądek podpowiada żeby dokończyć inwestycję związaną z 
przebudową drogi Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie. Dodała, że dane dotyczące 
wypadkowości na drodze Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno na odcinku Nowe Miasto 
Lubawskie – Gwiździny również przemawiają za wykonaniem tej inwestycji.  
Pani Skarbnik poinformowała, że zgoda Rady Powiatu na przystąpienie do prac 
przygotowawczych związanych z przebudową drogi musi być uwzględniona w budżecie 
powiatu tzn. musi być uwzględniony koszt przygotowania dokumentacji. 
Pan Jabłoński poinformował, że sprawa przebudowy drogi Iława – Radomno – Nowe Miasto 
Lubawskie ciągnie się od I kadencji. Dodał, że realizacja powyższej inwestycji była od dawna 
wpisana w Wieloletni Plan Inwestycyjny. Pan Jabłoński nadmienił, że 27 marca 2013r. brał 
udział w Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie. Poinformował, że radni gminy 
poruszyli kwestię dotyczącą kontynuacji inwestycji Iława – Radomno – Nowe Miasto 
Lubawskie. Dodał, że wyjaśnił radnym, iż niezbędna będzie partycypacja gminy w kosztach 
realizacji inwestycji. Pan Jabłoński poinformował, że wójt gminy Nowe Miasto Lubawskie 
pozytywnie odniósł się do przedstawionej propozycji. W związku z powyższym, pan 
Jabłoński zawnioskował o wpisanie w projekt uchwały Rady Powiatu realizacji w/w 
inwestycji, jeżeli sytuacja finansowa powiatu na to pozwoli. 
Członkowie Zarządu podjęli decyzję, żeby przystąpić do prac przygotowawczych inwestycji 
Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od granicy powiatu do miejscowości 
Chrośle o długości 4,805 km. 
 
Zarząd przyjął projekt uchwały. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podsumowanie sezonu zimowego 
2012/2013.  
 
Pan Kłosowski poinformował, że w poprzednich latach 1500 ton piasku oraz 80 ton soli 
wystarczało do końca sezonu zimowego. W roku bieżącym w styczniu dokonano 
dodatkowego zakupu w postaci 1180 ton piasku oraz ok. 80 ton soli, który został w całości 
wykorzystany. W związku z powyższym pan Kłosowski poinformował, że w budżecie ZDP 
na rok 2013 w paragrafie „usługi zimowe” zostało tylko 5000 zł. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem firmie „Audiofon” W. Matyja  Sp.j. z siedzibą we Wrocławiu 
lokalu użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
/na posiedzenie weszła pani Bożena Wilga – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Wilga poinformowała, że w dniu 27.03.2013r. wpłynął wniosek firmy „Audiofon” 
(stanowiący złącznik nr 3) dotyczący wynajmu pomieszczenia o powierzchni 10,50 m² w 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że  stawka za wynajem pomieszczenia wynosi     
15 zł netto za m² plus koszty eksploatacyjne.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem Stowarzyszeniu Ludności Pochodzenia Niemieckiego oddział 
w Nowym Mieście Lubawskim lokalu użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim przy 
ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Wilga poinformowała, że w dniu 27.03.2013r. wpłynął wniosek Stowarzyszenia 
Ludności Pochodzenia Niemieckiego (stanowiący załącznik nr 4) dotyczący wynajmu lokalu 
użytkowego o powierzchni użytkowej 22 m² w budynku położonym przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Dodała, że stowarzyszenie wnioskuje o obniżenie stawki czynszu o 50 %. W związku z 
powyższym proponuje się ustalenie miesięcznej stawki czynszu w wysokości 7,50 zł netto    
za m² plus koszty eksploatacyjne. 
Pan Wicestarosta zapytał dlaczego w/w stowarzyszeniu Zarząd miałby obniżyć stawkę za 
najem pomieszczeń. 
Pani Starosta wyjaśniła, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu w/w kwestia była już 
szczegółowo omawiana. Wyjaśniła, że pomieszczenie o którym mowa powyżej chciał 
użyczyć Powiatowy Urząd Pracy ale tylko po kosztach eksploatacyjnych. W związku z 
powyższym ze względów finansowych /wpływ z najmu jest większy niż  opłata za koszty 
eksploatacyjne, które dokonywałby PUP/ członkowie zarządu podjęli decyzję o wyrażeniu 
zgody na wynajem pomieszczenia w/w stowarzyszeniu na preferencyjnych warunkach.  
 
Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
Pan M. Buliński wstrzymał się od głosu. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie podjęcia decyzji o wygaśnięciu trwałego zarządu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Siódmym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokalu użytkowego 
– garażu będącego własnością Powiatu Nowomiejskiego, usytuowanego w budynku przy 
ul. Działyńskich 1 a w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Wilga poinformowała, że operat szacunkowy na sprzedaż lokalu użytkowego – garażu 
wynosi 14 500 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,            
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani Barbary 
Przeradzkiej – Martko –dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w sprawie 
zawiadomienia o zawarciu umowy użyczenia z PCRE. 
 
Pani Wilga poinformowała, że wpłynęło pismo pani Przeradzkiej – Martko ( stanowiące 
załącznik nr 5) informujące o zawarciu umowy użyczenia z PCRE w Nowym Mieście 
Lubawskim od dnia 02.04.2013r. do dnia 31.03.2016r.  
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Pan Wicestarosta zapytał, czy została już podjęta decyzja w sprawie wyceny nieruchomości 
dotyczącej budynków SP ZOZ-u.  
Pani Starosta odpowiedziała, że w chwili obecnej nie została jeszcze podjęta decyzja w tej 
kwestii, ponieważ trwają prace przygotowawcze dotyczące przekształcenia SP ZOZ-u w 
spółkę. W związku z powyższym polecono pani Wildze, żeby dokonać wstępnego rozeznania 
dotyczącego wyceny budynków SP ZOZ-u. 
  
/pani B. Wilga opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pierwszym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  za rok 
2012 dla Powiatu Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i 
szkół wchodzących w jego skład. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki - inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji / 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 29 listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Jedenastym porządku posiedzenia było zapoznanie się z zestawieniem zbiorczym 
dotyczącym doskonalenia zawodowego w placówkach oświatowych. 
 
Zestawienie stanowi załącznik nr 6.  
 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
 
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby wystosować pismo do szkół i placówek oświatowych 
dotyczące przekazania do budżetu powiatu niewykorzystanych środków finansowych 
przeznaczonych na doskonalenie zawodowe. 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii  pana Wicestarosty. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wyjaśnieniem pani 
Edyty Karpi ńskiej – dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach dotyczącym 
aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2012/2013. 
 
Pismo pani Edyty Karpińskiej stanowi załącznik nr 7. 
 
Drugim  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami 
związków zawodowych w sprawie: 

- zmiany siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół 
wchodzących w jego skład /ZNP – negatywna opinia, NSZZ „Solidarność” - negatywna 
opinia/ 
-  zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 29 listopada 2012 roku  w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych 
w Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład/ZNP – pozytywna 
opinia, NSZZ „Solidarność” – negatywna opinia/ 

 
Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko i podjął decyzję o zaproszeniu związków 
zawodowych na Komisję Oświaty. Stwierdzono, że w piśmie do związków zawodowych 
należy w uzasadnieniu decyzji napisać , iż przeniesienie siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach do Kurzętnika poprawi jakość procesów kształcenia. Ponadto dodać, że szkoła 
będzie wyposażona w nowoczesne pomoce dydaktyczne, co przyczyni się do efektywności 
edukacji. 
 
Opinie związków zawodowych stanowią załączniki nr 8, 9,10 i 11. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczyciela do zastępowania dyrektora Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach podczas jego nieobecności. 
 
Pani Starosta poinformowała, że w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach nie został 
powołany wicedyrektor tzn. nie jest wyznaczona osoba, która zastępowałaby panią Karpińską 
podczas jej nieobecności. W związku z powyższym pani Starosta zaproponowała, żeby na to 
stanowisko wyznaczyć pana Arkadiusza Wierzbowskiego – nauczyciela zatrudnionego z ZSR 
w Czachówkach. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy w/w osoba wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Pani Starosta odpowiedziała, że pan Wierzbowski wyraził zgodę. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Starosty. 
Ponadto pani Sekretarz zasugerowała, żeby również wyznaczyć osobę do zastępowania pani 
Bożeny Smoczyńskiej – p.o. dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji. 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pani Sekretarz.  
Pani Trzaskalska stwierdziła, że Zarząd nie musi konsultować swojej decyzji dotyczącej 
zastępstwa z dyrektorem szkoły czy placówki oświatowej, ponieważ zgodnie z przepisami to 
organ prowadzący wyznacza osobę do zastępowania w/w osób podczas ich nieobecności. 
Na zastępstwo pani Smoczyńskiej zaproponowano panią Bożenę Maciejewską – pedagoga 
zatrudnionego w PCRE. 
W związku z powyższym członkowie Zarządu podjęli decyzję, żeby zmienić nazwę projektu 
uchwały oraz uzupełnić uchwałę o zapis dotyczący wyznaczenia osoby zastępującej panią 
Smoczyńską – p.o. dyrektora PCRE.  
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Po dokonaniu poprawki Zarząd jednogłośnie podjął  uchwałę Zarządu Powiatu w 
sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski podczas ich nieobecności. 
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pan Andrzej Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani 
Edyty Karpi ńskiej – dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach dotyczącą 
sprzedaży środków trwałych. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że ZSR w Czachówkach osiągnęła dochód ze sprzedaży 
środków trwałych /tj. ciągnika Ursus oraz przyczepy Sanok/ w wysokości 23 000 zł. Dodała, 
że w kolejnym punkcie porządku posiedzenia jest rozpatrzenie wniosku pani Karpińskiej w 
sprawie zwiększenia budżetu jednostki o w/w kwotę oraz o środki pozyskane ze szkody na 
sprzęcie elektronicznym w wysokości 2 748 zł. Wyjaśniła, że powyższą kwotę szkoła 
chciałaby przeznaczyć na zakup oleju opałowego. Dodała, że jeżeli szkoła będzie 
przeniesiona do budynku w Kurzętniku to wniosek ten jest nieaktualny. 
Pan Wicestarosta oraz pani Trzaskalaska stwierdzili, że w chwili obecnej nie należałoby 
zwiększać budżetu szkoły. Ustalono, że jeżeli szkoła będzie potrzebowała środków 
finansowych na inne cele, które wynikną w trakcie bieżącego roku, to Zarząd zwiększy 
budżet jednostki. 
Pozostali Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty oraz pani 
Trzaskalskiej. 
 
Pismo pani Edyty Karpińskiej stanowi załącznik nr 11. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Edyty 
Karpi ńskiej – dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach w sprawie 
zwiększenia budżetu szkoły. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek pani Edyty Karpińskiej stanowi załącznik nr 12. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Tomasza 
Waruszewskiego – Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie zabezpieczenia w 
budżecie powiatu  środków na realizację zadania – przebudowa drogi powiatowej Nowe 
Miasto Lubawskie – Skarlin. 
 
Pani Skarbnik stwierdziła, że powiat nie posiada środków finansowych na realizację 
powyższego zadnia. Ponadto dodała, że we wniosku nie jest oszacowany koszt realizacji 
inwestycji. 
Pani Trzaskalska zasugerowała, żeby wniosek przekazać do Zarządu Dróg Powiatowych z/s 
w Kurzętniku. 
Pani Skarbnik oraz Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pani Trzaskalskiej. 
 
Wniosek pana Tomasza Waruszewskiego stanowi załącznik nr 13. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu  w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,            
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu  w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią RIO w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym  przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Powiatu Nowomiejskiego za rok 2012. 
 
Opinia RIO stanowi załącznik nr 14. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego inwestycji 
„Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że odbiór końcowy odbędzie się 24 kwietnia 2013r. 
Zarząd powołał komisję do odbioru końcowego w/w inwestycji, w skład której weszli: 
1)  Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2)  Zastępca przewodniczącego  - Wojciech Umiński 
3)  Członek -  Alina Banaszewska 
4)  Członek – Grzegorz Dembek 
5)  Członek – Marek Ząbkiewicz 
6)  Członek –  Andrzej Andrzejewski 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
mieszkańców Radomna w sprawie kontynuacji budowy drogi 1333N Nowe Miasto 
Lubawskie – Iława przez miejscowość Radomno.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek mieszkańców Radomna stanowi załącznik nr 15. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu 18 kwietnia 2013r. o godz. 10.00 w siedzibie 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, odbędzie się posiedzenie Kolegium, na którym 
rozpatrywana będzie uchwała Nr XXXVII/295/2013 z dnia 28 marca 2013r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
27.12.2012r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2013 – 2037 oraz uchwał zmieniających: XXXV/276/2013 z dnia 
24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21.02.2013r. 
                                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


